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سرمایه »وتعاون« به ثبت رسید

شرکت بیمه تعاون از ثبت افزایش سرمایه در 
مرجع ثبت شرکت ها خبر داد.

به گزارش روابط عمومی بیمه تعاون و به نقل از 
پایگاه خبری بورس نیوز، شرکت بیمه تعاون از ثبت 
افزایش سرمایه در مرجع ثبت شرکت ها خبر داد. بر 
این اساس، این شرکت اعلام کرد، بر اساس تصمیمات 
مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۲ افزایش 
ریال   ۵,۰۰۰,۰۰۰,۰۰۰,۰۰۰ مبلغ  از  شرکت  سرمایه 
اندوخته  محل  )از  ۱۲,۰۰۰,۰۰۰,۰۰۰,۰۰۰ریال  به مبلغ 
مبلغ ۱۳۱۹۷۳ میلیون ریال، از محل مازاد تجدید 
ارزیابی دارایی ها مبلغ ۶۸۶۸۰۲۷ میلیون ریال( در 
تاریخ ۲۲/۰۲/۱۴۰۳ در مرجع ثبت شرکت ها به ثبت 

رسیده است.

معارفه مدیریت بیمه های درمان 
بیمه آرمان

بیمه  درمان  های  بیمه  مدیریت  سرپرست 
آرمان منصوب شد.

به گزارش روابط عمومی بیمه آرمان ، سرکارخانم 
لیلا سعیدی به عنوان سرپرست مدیریت بیمه 
شد.  معارفه  آرمان  بیمه  شرکت  درمان  های 
خاطرنشان می شود: این مراسم،با حضور دکتر 
مجید قلی پور مدیرعامل و عضو هیات مدیره ، 
دکتر حمیدرضا امیرحسنخانی نایب رئیس هیات 
مدیره و معاون اجرائی ،دکتر مسعود همتی گل 
سفیدی معاون فنی بیمه های اشخاص ، دکتر 
مجید حبیبی معاون فنی بیمه های غیر زندگی 
های  بیمه  فنی  معاونت  همکاران  از  و جمعی 
اشخاص برگزار گردید و لیلا سعیدی با حکم دکتر 
مجید قلی پور مدیرعامل بیمه آرمان ، به عنوان 
منصوب  درمان  های  بیمه  مدیریت  سرپرست 
شد. روابط عمومی بیمه آرمان ضمن تبریک ، 

برای ایشان آرزوی توفیق دارد.

موافقت حسابرس و بازرس قانونی 
با افزایش سرمایه بنو

قانونی نسبت  بازرس  و  اظهارنظر حسابرس 
توجیهی هیئت مدیره در خصوص  گزارش  به 
افزایش سرمایه شرکت بیمه تجارت نو در سامانه 

کدال منتشر شد.
بر  تجارت نو  بیمه  عمومی  روابط  گزارش  به 
اساس اطلاعات منتشر شده در سامانه کدال؛ بر 
اساس ماده ۳ دستورالعمل مراحل زمانی افزایش 
سرمایه شرکت های ثبت شده نزد سازمان بورس 
بازرس  و  حسابرس  اظهارنظر  بهادار،  اوراق  و 
قانونی )مؤسسه حسابرسی وخدمات مالی فاطر( 
نسبت به گزارش توجیهی افزایش سرمایه مورخ 
۱۵/۱۲/۱۴۰۲،هیئت مدیره شرکت مبنی بر لزوم 
 ۶.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰ مبلغ  از  سرمایه  افزایش 
ریال به مبلغ ۲۴.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال از محل 
نقدی  آورده  و  مطالبات حال شده سهامداران 
به منظور اصلاح ساختار مالی و با هدف خروج 
از ماده ۱۴۱ قانون تجارت، حفظ توانگری مالی 
و ارتقاء آن، افزایش ظرفیت نگهداری، افزایش 
سود سرمایه گذاری ها و شروع مجدد فعالیت 
شده  بارگذاری  کدال  سامانه  در  اتکایی  قبولی 
یاد  افزایش سرمایه  انجام  بدیهی است  است. 
شده منوط به موافقت سازمان بورس و اوراق 
بهادار و تصویب مجمع عمومی فوق العاده است 
و در این خصوص اطلاعات جدید طبق مقررات 

از طریق سامانه کدال منتشر خواهد شد.

بدرقه حجاج حج تمتع با بیمه میهن
استقرار فراگیر نمایندگان بیمه میهن 
در تمامی فرودگاه های کشور و ارائه 

خدمات بیمه ای به حجاج

در پی پوشش بیمه ای حجاج حج تمتع امسال 
تویثسط بیمه میهن، نمایندگان بیمه میهن و 
کادر درمانی در تمامی فرودگاه های کشور در 
حال خدمات رسانی به حجاج بیت اله الحرام 

هستند.
به گزارش روابط عمومی شرکت بیمه میهن، با 
هدف ارائه خدمات بهتر و سریع تر به مسافران 
استقرار  به  اقدام  شرکت  این  وحی،  دیار 
فرودگاه های کشور  تمامی  در  نمایندگان خود 
کرده است. این تدبیر به منظور افزایش خدمات 
به  مسافران  دسترسی  در  سهولت  و  بیمه ای 

خدمات بیمه ای انجام شده است.
یادآور  میهن،  بیمه  عمومی  روابط  گزارش 
شده است: استقرار نمایندگان بیمه میهن در 
فرودگاه های کشور، بخشی از برنامه  این شرکت 
بیمه ای برای افزایش رضایت مندی مشتریان و 
ارائه خدمات جامع و سریع به آنهاست؛ خدماتی 
که سبب اطمینان خاطر و افزایش سطح امنیت 
و آرامش در سفر معنوی حج تمتع برای حجاج 

ایرانی خواهد شد.
کرده  تاکید  میهن  بیمه  عمومی  روابط 
این  به  خدمات  ارائه  و  حجاج  است:بدرقه 
در  مجهز  آمبولانس  استقرار  جمله  از  عزیزان 
انجام  آنها  در  حجاج  پرواز  که  فرودگاه هایی 
آگاهی  ارتقاء سطح  در  مهمی  نقش  می شود، 
عمومی درباره اهمیت بیمه و تشویق مردم به 

استفاده از خدمات بیمه ای دارد.

تفاهم نامه فروش اقساطی بیمه های 
عمر و پس انداز بین بیمه آسیا و 

بانک رسالت به امضا رسید

مدیرعامل بیمه آسیا و مدیرعامل بانک رسالت، 
تفاهم نامه فروش اقساطی بیمه های عمر و پس 
انداز با استفاده از تسهیلات ویژه بانکی را امضا 

کردند.
به گزارش روابط عمومی بیمه آسیا، با حضور 
و  مدیره  هیات  رییس  نایب  بادین  مسعود 
بیمه آسیا و محمد حسین حسین  مدیرعامل 
زاده مدیرعامل بانک رسالت، تفاهم نامه فروش 
اقساطی بیمه های عمر و پس انداز با استفاده از 

تسهیلات ویژه بانکی به امضا رسید.
بیمه  متقاضیان  نامه،  تفاهم  این  اساس  بر 
جهت  توانند  می  آسیا  بیمه  انداز  پس  عمرو 
خرید بیمه نامه طرح جدید عمر و پس انداز، به 
سامانه بانک رسالت مراجعه کنند و با درخواست 
وام از ۵۰۰ میلیون ریال تا سقف ۳ میلیارد ریال، 
از این تسهیلات جهت خرید بیمه نامه مذکور 
و  بوده  بهره  بدون  دریافتی  وام  نمایند.  اقدام 
ندارد.  بانکی  اعتبارسنجی  و  ضامن  به  نیازی 
پرداخت اقساط وام در ۶۰ قسط و به مدت پنج 

سال می باشد.
بر اساس این گزارش، در این طرح بیمه ای، 
بیمه شدگان به مدت پنج سال تحت پوشش 
بیمه عمر و پس انداز بیمه آسیا قرار می گیرند و 
پس از پایان دوره، اصل پول و سود تضمین شده 
آن - که معادل سود بانکی تضمینی می شود 
-  به صورت یکجا و یا به صورت مستمری مادام 

العمر به ذینفعان پرداخت می شود. 
همچنین در طول مدت بیمه نامه، چنانچه 
هر یک از بیمه شدگان فوت نمایند  باقیمانده 
مالی،  تعهدات  سایر  همچنین  و  وام  اقساط 
گردد. می  پرداخت  گر  بیمه  شرکت   توسط 
لازم به به ذکر است، در مراسم امضای تفاهم 
مهدی  سید  رسالت،  بانک  و  آسیا  بیمه  نامه 
صادقی و فرامرز خجیر  از اعضای هیات مدیره، 
معاونان مدیر عامل و تنی چند از مدیران بیمه 

آسیا و بانک رسالت نیز حضور داشتند.

عباس کاظمی  درباره در ارزیابی تخصیص بنزین 
به کد ملی به جای خودرو اظهار داشت: واقعیت این 
است که اگر هدف این برنامه این باشد که بنزین در 
اختیار همه افراد جامعه قرار گیرد، اکنون بنزین به همه 
میلیون  در حال حاضر ۲۶  داده می شود،  تخصیص 
 ۴۰ سرجمع  که  موتورسیکلت  میلیون   ۱۴ و  خودرو 
میلیون وسیله نقلیه را شامل می شود؛ در جاده ها تردد 
می کنند و این بدان معناست که اکثریت مردم از وسیله 
نقلیه و یارانه سوخت برخوردار می شوند. بنابراین تغییر 
شیوه سهمیه بندی و تخصیص بنزین به کد ملی به جای 
خودرو بهم ریختگی را در جریان توزیع سوخت منجر 

می شود.
تقریبا  اکنون  تاکید کرد:  ایلنا،  با  وی در گفت وگو 
هر خانواده ایرانی از سوخت یارانه ای استفاده می کند 
و مشکلی نیست، درواقع این نوع سهمیه بندی یعنی 
اختصاص بنزین به کد ملی کاaرشناسی شده نیست 
و هیچ راهکاری برای عادلانه شدن روند توزیع سوخت 

نیست و نتیجه مثبتی را پی نخواهد داشت.
پخش  و  پالایش  ملی  شرکت  پیشین  عامل  مدیر 
فرآورده های نفتی گفت: اگر موضوع این است که به 
کسی که چند خودرو دارد بنزین بیشتری تخصیص 
داده نشود؛ می توان موضوع را با تخصیص تنها یک 
کارت به این اشخاص حل کرد نیازی نیست که نظام 
توزیع سوخت را تغییر دهیم با این اقدام مشکلی حل 
نمی شود. در حال حاضر، هر خانوار ایرانی حداقل یک 
وسیله نقلیه بنزین سوز در اختیار دارد و این در حالی 
است که موتورسیکلت ها حتی بیشتر از خودرو سوخت 

مصرف می کنند و آلایندگی دارند.
باید  که  است  این  حل  راه  کرد:  خاطرنشان  وی 
سرمایه گذاری ها به جای پالایشگاه و نیروگاه به سمت 
حمل و نقل و ریل برقی سوق داده شود یعنی تا جایی 
که امکان دارد روی گسترش مترو تمرکز کنیم، مترو 
در تهران روزانه ۵ میلیون مسافر جابجا می کند و این 
خود به معنای کارکرد مثبت این وسیله نقلیه در کاهش 
مصرف سوخت است و یا اینکه مثلا اگر کسی با قطار 
به مشهد سفر کند ۱۰۰ کیلووات ساعت انرژی مصرف 
می کند و این میزان مصرف با خودروی سواری به ۹ 
هزار کیلووات ساعت می رسد. بنابراین مسئله این است 
که ریل باید به شکلی تقویت شود که مردم به این 
سمت ترغیب شوند که هم ایمن تر بوده و هم مصرف 

انرژی کمتری دارد.

کاظمی بیان داشت: اگر حاکمیت به سمت توسعه 
ریل درون شهری و برون شهری نرود مشکلات اضافه 
خواهد شد و سالی ۲ میلیون خودرو به خیابان ها اضافه 
می شود که این میزان خودرو با تغییر سهمیه بندی حل 
نمی شود بنابراین فقط باید حمل و نقل ریلی و برقی 

شود که مصرف کنترل شود.
به گفته وی؛ اگر هم بنا داریم که خودروهای برقی 
را وارد مدار کنیم مشکل به شکل دیگری بروز می کند 
زیرا اگر ۲۰ درصد خودروها برقی شوند ۸۰ هزار مگاوات 
نیروگاه نیاز داریم که این امکان در کشور وجود ندارد 
و حداقل ۱۰ تا ۲۰ سال آینده شدنی نیست بنابراین تنها 

برون شهری  و  درون شهری  برقی  ریل  توسعه  راه حل 
است تا این میزان مصرف در همین حد حفظ شده و 
رشد پیدا نکند. ضمن اینکه طرح تخصیص بنزین به 

اشخاص در کیش اجرا شد و به جایی نرسید.
پخش  و  پالایش  ملی  شرکت  پیشین  عامل  مدیر 
یا  و  نرخ  تغییر  موضوع  درباره  نفتی  فرآورده های 
سه نرخی شدن بنزین نیز توضیح داد: مهمترین پیامد 
سه نرخی شدن بنزین اینکه هزینه حمل و نقل زیاد 
می شود، نرخ سوم را عمدتا کسانی که خودروی عمومی 
یعنی تاکسی، وانت بار و یا خودروی اینترنتی دارند؛ 
استفاده می کنند و این باعث می شود کرایه حمل و نقل 

عمومی افزایش یابد و ممکن است به افزایش درآمد 
دولت هم کمک کند. اما تورم هم افزایش خواهد یافت، 
بنابراین به هیچ وجه در این شرایط این اتفاق نباید بیفتد 

چون تورم را بالا می برد.
این است که  نهایی و راهکار  تاکید کرد: طرح  وی 
هم  دولت  اکنون  خارج شود  انرژی  تجارت  از  دولت 
تولیدکننده، هم فروشنده و هم قیمت گذار است به 
طوری که ما در سایر حامل های انرژی مثل حوزه برق 
و گاز هم همین مشکل را داریم که تغییر نرخ کلا تورم 
را اضافه می کند و روی بهره وری مصرف اتفاق خاصی 

نمی افتد.

مدیرعامل بانک رفاه کارگران گفت: امروز بحث ذینفع واحد 
اشخاص مرتبط بانک به حدی رسیده که می تواند به پروژه های 

بزرگ واحد و صنایع بالا دستی ورود کند.
اسماعیل  کارگران دکتر  رفاه  عمومی بانک  روابط  گزارش  به 
با  برنا  خبرگزاری  اقتصادی  خبرنگار  با  گفت وگو  للـه گانی در 
پتروشیمی  و  گاز  نفت  المللی  بین  نمایشگاه  برگزاری  به  اشاره 

در خصوص نقش بانک رفاه کارگران در این صنایع گفت: در 
بازدیدی که از نمایشگاه انجام شد خوشبختانه شاهد بودیم که 
ظرفیت های بسیار خوبی در حوزه نفت، گاز و پتروشیمی ایجاد 
شده به خصوص شرکت های دانش بنیان حضور پر رنگی در این 

دوره داشتند. 
دکتر للـه گانی ادامه داد: تفاهم نامه های بسیار خوبی بین بانک 
رفاه کارگران و شرکت های نفتی، گازی و پتروشیمی منعقد شد؛ 
از  اعم  پروژه ها  مالی  تامین  بحث  در  عمدتا  نامه ها  تفاهم  این 
ریالی و ارزی بود که با افزایش سرمایه صورت گرفته در بانک 
رفاه و ظرفیت هایی که از پیش داشتیم، علاقمندیم در این حوزه 
کمک کنیم. امیدواریم با تجمیع ظرفیت ها بتوانیم حرکت مناسبی 

در این حوزه ایجاد کنیم 
میزان  خصوص  کارگران در  رفاه  بانک  مدیرعامل 
سرمایه گذاری های صورت گرفته در حزوه نفت، گاز و پتروشیمی 
گفت: ما هیچ گونه محدودیتی نداریم، ابتدا باید پروژه ها بررسی 
شود بعد از آن در خصوص نحوه همکاری تصمیم گیری می شود 
به طور مثال بعضی از آن ها نیاز به انتشار اوراق دارد، برخی نیاز 
به تعهدات ارزی یا ریالی، برخی به تامین مالی ریالی و ارزی، به 
طور کلی بانک رفاه آمادگی همکاری در تمام این حوزه ها را دارد 

و در این خصوص محدودیتی نداریم. 

افزایش سرمایه صورت گرفته در  للـه گانی در خصوص  دکتر 
بانک رفاه در پروژه های  اثر آن در حضور  بانک رفاه کارگران و 
نفتی گفت: اگر بانک نتواند افزایش سرمایه بدهد نسبت کفایت 
سرمایه به حد ذینفعان اشخاص مرتبط بسیار پایین می آید، با 
افزایش سرمایه ای که در بانک رفاه صورت گرفته امروز این بانک 

تبدیل به یکی از بانک های تراز اول کشور شده است.
وی ادامه داد: امروز بحث ذینفع واحد اشخاص مرتبط بانک 
به حدی رسیده که می تواند به پروژه های بزرگ واحد و صنایع 
بالا دستی ورود کند، ما به دنبال این هستیم که از این ظرفیت 
در سال جهش تولید به نفع اقتصاد کشور و صنایع نفت، گاز و 

پتروشیمی استفاده شود.
دکتر للـه گانی در خصوص سیاست بانک رفاه کارگران در حفظ 
بنگا ها یا بنگاه داری گفت: قاعدتا بحث اول ما حمایت مالی از 
پروژه ها است و تکلیف قانونی ما این است، اما بنا به شرایطی 
در گذشته بانک بابت تسهیلاتی که به تامین اجتماعی پرداخت 
کرده برای مطالبات خود یک سری سهام بنگاه گرفته است که ما 
پس از کارشناسی و قیمت گذاری آنها را آگهی و عرضه می کنیم.

و  ملی  تولید  از  حمایت  ما  هدف  کرد:  تصریح  پایان  در  وی 
از همین تعداد  اشتغالزایی است و تلاش داریم هر چه زودتر 

سهام داری محدود خارج شویم.

 راه حل ناترازی بنزین چیست؟

نه تخصیص به کد ملی و نه سه نرخی شدن
گروه اقتصاد - مدیر عامل پیشین شرکت ملی پالایش و پخش فراورده های نفتی با بیان اینکه طرح نهایی و راهکار این است که دولت از تجارت انرژی خارج 
شود، گفت: اکنون دولت هم تولیدکننده، هم فروشنده و هم قیمت گذار است، تغییر نرخ کلا تورم را اضافه می کند و روی بهره وری مصرف اتفاق خاصی 

نمی افتد.

هدف بانک رفاه کارگران حمایت از تولید ملی و اشتغالزایی استمدیرعامل این بانک تصریح کرد

اگر هم بنا داریم 
که خودروهای 

برقی را وارد 
مدار کنیم 

مشکل به شکل 
دیگری بروز 
می کند زیرا 

اگر ۲0 درصد 
خودروها برقی 
شوند ۸0 هزار 

مگاوات نیروگاه 
نیاز داریم

مدیرعامل شرکت عملیات غیرصنعتی پازارگاد گفت: ما در شرکت عملیات 
غیرصنعتی پازارگاد به عنوان پشتیبان صنعت در منطقه عظیم اقتصادی و انرژی 
پارس جنوبی، رفع دغدغه های صنعتگران و تلاش برای پشتیبانی اصولی جهت 
کمک به تولید و رونق اقتصادی منطقه و کشور را از مهم ترین رسالت های خود 

می دانیم.
مدیرعامل شرکت عملیات غیرصنعتی پازارگاد ضمن تشریح بخش هایی از 
فعالیت های این شرکت در پایتخت انرژی کشور به برنامه ریزی اصولی جهت 
ارتقا خدمات و توسعه زیرساخت های خدماتی، رفاهی و عملیاتی در سطح 
منطقه ویژه پارس اشاره کرد و گفت: ما در شرکت عملیات غیرصنعتی پازارگاد 
به عنوان پشتیبان صنعت در منطقه عظیم اقتصادی و انرژی پارس جنوبی، رفع 
دغدغه های صنعتگران و تلاش برای پشتیبانی اصولی جهت کمک به تولید و 

رونق اقتصادی منطقه و کشور را از مهم ترین رسالت های خود می دانیم.
دکتر  فارس،  خلیج  پتروشیمی  صنایع  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
شیخان در حاشیه بازدید خود از نمایشگاه بین المللی نفت، گاز، پالایش و 
پتروشیمی، تصریح کرد: اسکان کارکنان و صنعتگران به عنوان یکی از مهم ترین 
دغدغه های شرکت ها و صنایع فعال در منطقه می باشد که ما در شرکت پازارگاد 
با راهبری شهرک پردیس جم به عنوان شهرک مسکونی خانواده بزرگ صنعت 
پتروشیمی و شهرک ها، مهمانسراها، هتل ها و مجموعه های مسکونی اقماری 
از دغدغه های  توانسته ایم بخشی  در شهرستان های جم، عسلویه و کنگان، 

صنعتگران را مرتفع سازیم.

وی با اشاره به برنامه دولت جهت ساخت مسکن و تاکید دکتر علی عسگری 
مدیرعامل هلدینگ خلیج فارس مبنی بر توسعه فضاهای اقامتی در منطقه 
پارس، از برنامه ریزی برای ساخت شهرک جدید مسکونی در جنوب استان 
بوشهر خبر داد و گفت: با هماهنگی های صورت گرفته با استاندار و مقامات 
استان بوشهر، برنامه ریزی های لازم جهت جانمایی محل ایجاد شهرک جدید 
مسکونی صورت گرفته و مطابق پیشنهاد مقامات استانی و بازدیدهای صورت 
گرفته، سواحل حد فاصل شهرستان های کنگان و دیرّ بدین منظور مشخص که 
اقدامات اداری جهت تملک اراضی مدنظر صورت گرفته و به محض دریافت 
پاسخ مکاتبات و استعلام های صورت گرفته، اجرای این شهرک مسکونی وارد 
فاز جدیدی خواهد شد. شیخان تصریح کرد: این شهرک می تواند مشکل اسکان 
را در منطقه برطرف و با توجه به امکانات پیش بینی شده فضا را برای استقبال 

بیشتر خانواده ها جهت سکونت در کنار خلیج فارس هموار سازد.
مدیرعامل شرکت عملیات غیرصنعتی پازارگاد با اشاره به اهمیت و نقش منابع 
و سرمایه انسانی در پیشبرد برنامه ها و دستیابی به اهداف کلان نظام مقدس 
جمهوری اسلامی گفت: نگهداشت، ارتقای روحیه، حفظ فرهنگ سازمانی و 
ایجاد نشاط و تلاش برای افزایش بهره وری منابع انسانی و رفع دغدغه های 
فرهنگی، هنری، تفریحی، بهداشتی و آموزشی کارکنان و خانواده های این عزیزان 

از دیگر ماموریت های شرکت پازارگاد محسوب می شود.
شیخان با اشاره به اینکه راه اندازی تورهای زیارتی عتبات عالیات، مشهد 
در  دهی  خدمات  توسعه  خارجی(،  و  )داخلی  نمایشگاهی  تورهای  مقدس، 

مسیرهای پروازی، اجرای مراسمات، همایش ها و جشن و … از برنامه ریزی های 
صورت گرفته جهت استفاده کارکنان و خانواده ها در شرکت پازارگاد طی سال 
گذشته و سال جاری بوده است افزود: پازارگاد به عنوان برترین شرکت خدماتی 
کشور با بیشترین خدمات دهی در مسیرهای هوایی کشور رکورد بیشترین تعداد 
پروازهای هوایی کشور را نیز در اختیار دارد، که این مهم در راستای تسهیل 
آمد و شد صنعتگران و خانواده های آنان به منطقه عسلویه و سایرشهرهای 
کشور می باشد. وی خاطرنشان کرد: توسعه زیرساخت های ورزشی در سطح 
منطقه آغاز شده که در نخستین گام بهسازی، بروزرسانی تجهیز استخر شهرک 
گلستان با هدف استفاده کارکنان به پایان رسیده و طرح های توسعه ای اماکن 
ورزشی شهرک پردیس جم، مهمانسرای پتروشیمی در شیرینو و سایر اماکن 
نیز در دستور کار است. اجرای المپیادها و همایش های ورزشی ویژه کارکنان و 
خانواده ها در راستای اعتلای سلامتی و ایجاد نشاط اجتماعی از برنامه های ویژه 
شرکت پازارگاد است که طی ماههای اخیر این فعالیت ها با استقبال بسیار خوب 

کارکنان و خانواده ها همراه بوده است.
در  گرفته  صورت  ریزی های  برنامه  به  اشاره  با  پازارگاد  شرکت  مدیرعامل 
حوزه های خدمات رفاهی و فرهنگی و هنری در شرکت پازارگاد و اجرای بیش از 
۳۰۰ برنامه فرهنگی وهنری در سی شهر کشور ویژه خانواده ها و کارکنان صنعت 
گفت: استقبال قریب به ۶۰ هزار نفر از کارکنان و خانواده ها از جشنواره بهار 
در بهار پازارگاد که در ایام نوروز دهکده گردشگری پازارگاد برگزار شده بود را 
از نشانه های کسب رضایت ذی نفعان در حوزه فعالیت های فرهنگی و هنری 

می دانیم و براساس تقاضاها و نیازهای منطقه به منظور توسعه فعالیت های 
فرهنگی، هنری و مذهبی قدم برخواهیم داشت.

 مدیرعامل پازارگاد در ادامه با اشاره به اهمیت توجه به جامعه محلی و ایفای 
مسئولیت اجتماعی نیز از راه اندازی ۳۰ آب شیرین کن روستایی در روستاهای 
استان بوشهر خبر داد و گفت: این پروژه در راستای اجرای ماموریت هلدینگ 
خلیج فارس در کمک به جامعه محلی و با مشارکت شرکت های پتروشیمی 
میین، پارس و نوری در استان بوشهر در حال انجام می باشد که با همکاری 
شرکت پازارگاد و گروه های جهادی استان بوشهر تاکنون عملیات نصب ۲۰ آب 
شیرین کن روستایی انجام گرفته و به بهره برداری رسیده و عملیات اجرایی نصب 

این آب شیرین کن ها در ۱۰ روستای دیگر نیز در حال انجام است.
وی حمایت از گروه های مردمی و جهادی خدمت رسان را یکی دیگر از اقدامات 
شرکت پازارکاد برشمرد و گفت: در راستای توانمندسازی این گروه ها و با هدف 
ایجاد اشتغال و راه اندازی مشاغل کوچک در روستاهای استان بوشهر تاکنون 
نشست های متعددی برگزار شده و نخستین رویداد »مردمی شو« نیز به عنوان 
یکی از رویدادهای مهم استان بوشهر با هدف کشف ایده ها و استعدادهای 
جدید و بیان مسایل و ارایه راه حل مشکلات و موانع توسعه در استان بوشهر با 
استقبال گروه های مختلف استان، در راستا با میزبانی پازارگاد برگزار شده است.

لازم به ذکر است در شرکت پازارگاد با راه اندازی قرارگاه دایمی راویان پیشرفت 
از روایان پیشرفت،  ایام مختلف سال عملیات میزبانی  در پارس جنوبی در 

دانشجویان، روحانیون، اساتید دانشگاه و نخبگان کشور انجام می شود.

مدیرعامل شرکت عملیات غیرصنعتی پازارگاد
وستاهای استان بوشهر وستایی در ر راه اندازی ۳۰ آب شیرین کن ر

صادرات مرغ به ۴ هزار تن رسید
عضو اتحادیه مرغداران گوشتی گفت: بنابر آمار از ابتدای 
سال ۴ هزار تن مرغ به بازار های هدف صادر شده که در برابر 

حجم تولید رقمی نیست.
حبیب اسداله نژاد در گفت و گو با باشگاه خبرنگاران جوان، 
گفت: تولید مرغ و جوجه ریزی در واحد های مرغداری باید 
برمبنای نیاز کشور باشد و سیاست تولید و قیمت گذاری 

دستوری راهگشای رفع مشکلات و تنظیم بازار نیست.
او متوسط نیاز روزانه کشور را ۷ هزار و ۵۰۰ تا ۸ هزارتن 
اعلام کرد و افزود: با احتساب سرانه مصرف داخل، جوجه 
ریزی ماهانه ۱۳۰ تا ۱۳۵ میلیون قطعه جوابگوی نیاز بازار 

داخل و ذخایر استراتژیک است.
اسداله نژاد درباره آخرین وضعیت صادرات مرغ گفت: 
علی رغم آزاد بودن و عدم محدودیت صادرات، از ابتدای 
سال ۴ هزارتن مرغ به بازار های هدف صادر شده که رقمی 

نیست.
توسعه  بدنبال  اگر  داد:  ادامه  طیور  صنعت  کارشناس 

صادرات هستیم، بحث قیمت ها را باید حل کنیم تا صادرات 
مستمری در بازار های جهانی داشته باشیم و از طرفی جلوی 
شود.  گرفته  نباید  صادراتی  عوارض  دریافت  با  صادرات 
همچنین در تمام دنیا یارانه به بخش صادرات تخصیص 
می دهند، درحالیکه کشورما نه تنها یارانه صادراتی نمی دهد، 

بلکه موانع زیادی می گذارد.
او با بیان اینکه پتانسیل تولید ۳ میلیون و ۲۰۰ هزارتن 
 ۲ سالانه  آمار  بنابر  افزود:  دارد،  وجود  کشور  در  مرغ 
میلیون و ۳۰۰ تا ۲ میلیون و ۴۰۰ هزارتن مرغ در کشور 

تولید می شود.
مدیرعامل اسبق اتحادیه مرغداران گوشتی با اشاره به علل 
منفی بودن تراز تجاری صنعت مرغداری گفت: بنابر آمار ۸۵ 
درصد نهاده دامی مورد نیاز از طریق واردات تامین می شود 
که با اجرای کشت فراسرزمینی و حمایت از تولیدکنندگان 
که  دارد  تجاری وجود  تراز  مثبت شدن  امکان  این بخش 

متاسفانه بدلیل عدم حمایت، تجار رغبتی ندارند.


